

東華三院馬振玉紀念中學
活動通告 110a/25-26
3D 打印教學工作坊(場次 1)

敬啟者：

為了提升學生的科技應用能力並激發其創作潛能，本校將舉辦「3D 打印教學工作坊」。學生將學習從建模到打印的整個過程，及親身體驗科技帶來的創作樂趣。活動詳情如下：

日 期 :	二月九日(星期一)
地 點 :	本校 STEAM Room
時 間 :	下午 4:00–5:30
活 動 內 容 :	學生將學習使用電腦軟體建立立體模型，並掌握 3D 打印機的操作技巧與參數設定。透過動手實踐，學生能親自完成從設計繪圖到實體作品打印的整個過程。

請 貴家長鼓勵及支持 貴子弟參與是次活動，並於一月二十七日 (星期二) 或之前簽妥電子通告回條，以便統籌辦理。如有疑問，請致電 2443 9899 與林慧聰老師聯絡。

此致
貴家長

東華三院馬振玉紀念中學校長





謹啟

(賴珮賢)

二零二六年一月二十三日

東華三院馬振玉紀念中學
活動通告 110a/25-26
3D 打印教學工作坊(場次 1)

班號: _____

敬覆者：

本人為 _____ 班學生 _____ 之家長，已知悉上述通告內容，本人定當督促敝子弟準時出席是次活動，並遵從在場老師之指導。

此覆
東華三院馬振玉紀念中學

家長簽署：_____

家長姓名：_____

二零二六年 月 日

TWGHs C.Y. Ma Memorial College
Activity Circular 110a/25-26
3D Printing Workshop (Session 1)

23rd January 2026

Dear Parents

To enhance students' application of technology and stimulate their creative potential, our school will organize a "3D Printing Workshop." Students will learn the entire process from modeling to printing a 3D model, and getting the first-hand experience of the joy of creation brought by technology. Details of the workshop[are as follows:

Date	:	9 th February 2026 (Monday)
Venue	:	STEAM Room
Time	:	4:00 p.m. – 5:30 p.m.
Activity content	:	Students will learn to use a computer software to create 3D models and master the operation skills and parameter settings of 3D printers. Through hands-on practice, students will complete the entire process from designing and drawing to printing the physical works.

Please return the signed e-reply slip by 27th January 2026 (Tuesday). Please feel free to contact Mr. Lam Wai Chung on 2443 9899 if you have any questions.

Yours sincerely



Lai Pui Yin Polly
Principal

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail.